



Circular

تعميم

Reference No. : FIN-C-02
To : Customers of PCFC Security Department
From : Finance Department - Ports, Customs and Free Zone Corporation
Subject : Collection of Knowledge & Innovation Dirhams Fees
Date : 01 November 2022

رقم المرجع : FIN-C-02
إلى : متعاملي إدارة أمن مؤسسة الموانئ والجمارك والمنطقة الحرة
من : إدارة المالية - مؤسسة الموانئ والجمارك والمنطقة الحرة
الموضوع : تحصيل درهمي المعرفة والابتكار
التاريخ : 01 نوفمبر 2022

Dear Customers of PCFC Security Department

السادة متعاملي إدارة أمن مؤسسة الموانئ والجمارك والمنطقة الحرة

In accordance with Law No. 1 of 2016 regarding the financial system of the Government of Dubai, Law No. 1 of 2018 regarding the Knowledge Dirham Fee, and Law No. 2 of 2018 regarding the Innovation Dirham Fee.

وفقاً للقانون رقم 1 لسنة 2016 بشأن النظام المالي لحكومة دبي، والقانون رقم 1 لسنة 2018 بشأن رسم درهم المعرفة، والقانون رقم 2 لسنة 2018 بشأن رسم درهم الابتكار.

We would like to inform you that the Knowledge Dirham, and the Innovation Dirham will be collected, where the value of which is as follows:

نود إعلامكم أنه سيتم استيفاء درهمي المعرفة والابتكار، وبالبلغ قيمة كل منهما كالتالي:

Knowledge Dirham: AED 10

درهم المعرفة: 10 درهم

Innovation Dirham: AED 10

درهم الابتكار: 10 درهم

This is for each scheduled service fee equal to or exceeding AED 50, including fees and fines.

وذلك عن كل إيراد مالي يساوي أو يزيد عن 50 درهم، يشمل الرسوم والغرامات.

Accordingly, this procedure will be implemented starting from 15th November 2022.

وعليه، سيتم تطبيق هذا الإجراء ابتداءً من 15 نوفمبر 2022.

For more information, please contact us on:

لمزيد من المعلومات، يرجى التواصل معنا من خلال:

Contact Center 800990

مركز الاتصال 800990

Or E-mail info@pcfc.ae

أو البريد الإلكتروني info@pcfc.ae

Website www.pcfc.ae

الموقع الإلكتروني www.pcfc.ae



We thank you for your constant and continuous cooperation.

Finance Department

Ports, Customs & Free Zone Corporation (PCFC)

شاكرين لكم تعاونكم الدائم والمستمر.

إدارة المالية

مؤسسة الموانئ والجمارك والمنطقة الحرة